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Styrets årsberetning 2022 
 
 
INNLEDNING 
 
Styret i klubben har gjennom hele året hatt jevnt med styremøter - til sammen ni stykker. To av 
disse møtene har vært på Microsoft Teams. Vi har en stor gruppe tillitsvalgte som gjør en 
uvurderlig jobb for klubben. 
 
I 2022 fikk vi endelig et år med normal drift etter to år med Covid-19. Det førte til at vår aktivitet 
sakte, men sikkert økte igjen. På høsten tok det av med mange nye innmeldinger av yngre 
spillere noe som førte til at vi fikk en medlemsøkning på 8% i forhold til 2021. Den største 
økningen fikk vi på de yngre lagene og det førte til knapphet på trenere og halltid. Vi fikk i høst 
en stor utfordring med nok halltid da vi mistet treningstiden vi har kjøpt de siste årene ved Thora 
Storm VGS. Vi har likevel klart å nå et delmål i vår klubb dette året: På guttesiden har vi nå flere 
enn 10 spillere på alle årstrinn fra 2014 til 2005. På jentesiden mistet vi de eldste jentene våre i 
2020, men de yngre kommer etterhvert til og vi har nå den største gruppen av Easy Basket-lag på 
jentesiden i regionen. 
 
Sverresborg Hoops Basket er en breddeklubb for barn og ungdom. Vi har et godt samarbeid med 
Sverresborg Hoops Elite som organiserer seniorspillerne i Sverresborg Hoops.  
 
Vår trenergruppe fikk en utfordring med mange nye yngre spillere og det førte til stort press på 
våre rutinerte trenere. Styret ønsker å takke alle våre trenere for en fantastisk jobb. Vi vil spesielt 
berømme Johan Karlsen som i høst har hatt ansvaret for tre treningsgrupper fra 2014 til 2011. 
Etter nyttår har han heldigvis fått hjelp av assisterende trenere på alle lag.  
 
Sportslig har sesongen vært meget god med fire seriemestre i regionen. Vi har to lag i alle serier 
og tre lag i de to yngste seriene, U13 og U14. Vi er desidert største klubb i Region Midt med 
hensyn til lag i seriespill. Vi deltok i U16- og U19-NM for gutter og kvalifiserte oss til U16-NM 
for 2023. Vårt GU19 lag kvalifiserte seg dessverre ikke til NM i 2023. Vi har også deltatt i tre 
cuper: Ammerud Open (6 lag), Bærum Open (8 lag) og Hansa Cup (2 lag) med gode prestasjoner 
i alle cuper. 
 
Etter to års pause ble det endelig sesongavslutning for Sverresborg Hoops Basket på 
Sverresborg ungdomsskole i mai– denne gangen med rekorddeltagelse! Takk til våre 
sosialkontakter for et veldig godt arrangement. 
 
Vi har i 2022 satset på dommerne og heldigvis fått flere kampledere til å hjelpe til med 
dømming. Vi er nå nesten på samme nivå som for to år siden. 
 
2022 ble et fantastisk år for dugnadsgjengen som har hatt pause i to år med Covid-19. Det ble 
arrangert masse konserter og vi meldte oss på for mange av dem. Vi fikk utfordring med å stille 



                           

 
2 

   

med lovet antall personer, men ved hjelp av Sverresborg Hoops Elite og russegrupper klarte vi 
det i år også. Vi vil takke alle som deltok på konsertdugnadene som er veldig populære for de 
som har deltatt. Det er faktisk flere som ønsker å delta på våre konsertdugnader selv om barna 
deres har sluttet i klubben, fordi det er så sosialt. Vi oppfordrer derfor alle foreldre å melde seg 
på kommende konsertdugnader. En stor takk til Bjørn Åge Bergsjordet som holdt en stø hånd 
over denne viktige inntektsbringende aktiviteten. 
 
Når det gjelder økonomi så hadde vi i år budsjettert med kr. 0,-. Vi fikk et hyggelig overskudd på 

kr 38 955,88. Vi har økt egenkapitalen til kr. 701 054,94. En sunn økonomi i klubben skaper 

trygghet i organisasjonen. 
 
 
 

STYRET OG TILLITSVALGTE 

 
Styret har i 2022 bestått av: 
 
Leder   Mathias Aarskog 
Nestleder  Geir Schønberg 
Styremedlem  Bjørn Åge Bergsjordet   
Styremedlem  Guro Stene Samanns  
Styremedlem  Camilla Jensen  
Styremedlem  Svein Erik Tangstad  
Styremedlem  Hugo de la Plaza 
Varamedlem  Berit Hagen 
 
Valgkomité  Vegard Tøfte (leder) 

Camilla Myrstad 

Linda Morkemo (vara) 
 
Kontrollkomité Ida Minsaas Lunde (leder) 

Kristian Seip 
 
Politiattester:   Hugo de la Plaza 
Barneidrettsansvarlig:Mathias Aarskog 
 
Sportslig utvalg:  Mathias Aarskog  
   Vegard Tøfte 
   Guro Stene Samanns 
   Thor Inge Øvermo 
   Bjørn Åge Bergsjordet 
 
Web-ansvarlig    Geir Schønberg 
Styremedlem SIF Geir Schønberg 
Dommerkontakt Bjørn Åge Bergsjordet 
 
Styret har i 2022 hatt ni styremøter, sju fysiske møter og to på Teams.  
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REKRUTTERING 
 
Vi har igjen hatt mulighet til å jobbe med rekruttering, etter en lengre periode med begrensninger 
pga. Covid-19. Klubben ser behov for å rette rekrutteringstiltak mot jentene slik at vi får inn flere 
yngre spillere. Vi ser at det viktigste vi kan gjøre for å rekruttere nye spillere er å ha stor fokus på 
de spillerne vi har og gi dem en oppfølging slik at de rekrutterer for oss, ved å ha det godt. Dette 
har fungert spesielt godt i de yngre guttelagene. 
 
De to siste helgene i august arrangerte klubben en Kick-Off for alle lagene våre i Åsveihallen. 
Det var et planlagt arrangement for etablerte lag, men for de yngste ble det også en 
rekrutteringsarena. Alle deltagere fikk ei t-skjorte som vi ser er veldig populært, og veldig god 
reklame for klubben. 
 
 
 

LAG- OG SOSIALKONTAKTER 
 
Lagkontaktene i Hoops har ansvar for kommunikasjon innad i lagene, ansvar for lagskassen og 
gjennomføring av kamper, reiser og dugnader. Lag- og sosialkontaktene støtter og avlaster 
trenerne slik at de får konsentrert seg mest mulig om det sportslige. Det at vi har aktive foreldre 
som bidrar i organisering av lagene er en styrke i Sverresborg Hoops i forhold til mange andre 
klubber, men det kreves en jobb hvert år for å få frivillige til å ta på seg vervene. 
 
Lag- og sosialkontaktene blir valgt på lagsmøtene på høsten. Vi er heldige og har flere 
tillitsvalgte som har vervet over flere år, mens andre tar sin tørn et år før de sender stafettpinnen 
videre. Navn og kontaktinformasjon på alle tillitsvalgte blir fortløpende oppdatert på nettsidene 
våre. 
 
Klubben ønsker at alle lag får arrangert to sosiale arrangement i laget i løpet av sesongen. Her 
har lagene arrangert pizzakvelder, bowling, juleavslutninger, Halloween og andre uformelle 
møter utenom trening og kamper. Nye lag får opprettet lagskasser med en startkapital fra klubben 
på kr. 5 000,- Lagene kan også søke styret om støtte til styret ved sosiale arrangement. 
 
Sosialkontaktene har gjennomført to møter i 2022 med tips til aktiviteter i lagene, organisering 
av kiosk og andre fellesoppgaver i klubben og ikke minst den tradisjonsrike sesongavslutningen 
for hele Hoops som vi endelig kunne arrangere igjen etter to år med restriksjoner på grunn av 
pandemien. Vi planlegger å gjennomføre det igjen våren 2023, da vi anser det som et svært 
positivt møte med foreldre og spillere på tvers av lagene. 
 
Sverresborg Hoops har som tradisjon at sekretariatsoppgaven på kampene går på omgang hos 
klubbens spillere. Vaktene fordeles mellom de ulike lagene og lagkontaktene på hvert lag setter 
opp vaktlista for sitt lag. Dette betyr at stadig nye spillere trenger å lære seg denne oppgaven. I 
U13-serien og på Easy Basket er det enkelt sekretariat som foreldrene på hjemmelaget har 
ansvaret for. Geir Schønberg og lagkontakter har bistått og stått for opplæring av ungdommene 
våre. 
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MEDLEMSREGISTERET 
 
Mathias Aarskog overtok ansvaret for medlemsregisteret i 2022. Medlemskontingent betales nå 
ved innmelding i klubben og tidligere medlemmer betaler via Min Idrett. Mathias har også hatt 
ansvaret for lisensregisteret. Medlemmene melder seg inn i klubben direkte i NIF sitt system via 
en link på våre nettsider. 
  
Pr. 31.12.2022 har vi 219 aktive og totalt 236 medlemmer i Sverresborg Hoops Basket. Det er en 
økning på 8,2% på aktive og 8,7% på totalt antall medlemmer i forhold til 31.12.2021. 
 
Vi har en meget god tilstrømming av yngre medlemmer i klubben og har i dag over 10 
medlemmer i alle årsklasser for gutter født fra 2013 til 2005. Det har vært ett av våre mål i flere 
år. På jentesiden ligger vi litt bak vår målsetting og vil jobbe mye med å øke antall medlemmer i 
yngre klasser her. 
 
Idrettsregistreringen har nå skiftet måte å telle medlemmer på, og vil ikke stemme med antall 
medlemmer pr 31.12 som tidligere år. Idrettsregistreingen teller nå antall betalende medlemmer i 
2022. Det vi si at de som slutter og har betalt blir tatt med i registreringen. Vi vil derfor se høyere 
medlemstall for oss i Idrettsregistreringen for 2022 som telles opp pr 30.4.2023 enn de tallene 
som vi har nedenfor. 
 
Fordelingen av medlemmene er som følger: 
 

Årsklasse 31.12.2018 31.12.2019 31.12.2020 31.12.2021 31.12.2022 

J 15    1 1 

J 12 1 1 3 3 5 

J 11 2 4 3 5 2 

J 10 2 3 4 10 8 

J 09 6 4 6 8 9 

J 08 3 2 2 0 0 

J 07 2 3 2 4 0 

J 06 5 5 3 0 0 

J 05 4 5 4 1 0 

J 04 4 6 8 1 1 

J 03 7 8 5 1 1 

J 02 3 2 1 1 1 

J 01 2 3    

J 00 2     

Damer foreldrelaget 6 8 4 3 3 
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Tillitsvalgte aktive kvinner 9 13 17 7 14 

G15    1 2 

G 14    1 1 7 

G 13   1 2 10 

G 12   9 14 10 

G 11   1 11 12 

G 10 3 6 8 5 11 

G 09 6 7 21 27 28 

G 08 10 13 14 17 17 

G 07 9 13 14 13 17 

G 06 20 17 16 20 14 

G 05 15 15 12 12 13 

G 04 11 13 12 7 5 

G 03 8 6 4   

G 02 2 1 1   

G 01 6 5 3 2 1 

G 00  10 4 1 1 1 

G 99   7 5 1 1 1 

G 98 5 3 3 1 0 

G 97 3 4 3 3 2 

G 95  2 1    

Herrer foreldrelaget 10 11 9 9 7 

Tillitsvalgte aktive menn 16 19 18 10 16 

sum aktive 201 210 214 202 219 

Ikke aktive medlemmer 11 4 4 15 17 

Totalt 206 214 218 217 236 

 
Klubben hadde følgende lag i seriespill i sesongen 2021/2022: 
 
1 lag Rullestolserien, 2 lag GU19, 2 lag GU17, 2 lag GU16, 2 lag GU15, 3 lag GU14 (hvorav 1 
jentelag) og 3 lag U13 (hvorav 1 jentelag) i regionen sine serier. Vi stilte med 8-12 lag i regionen 
sine EB10, EB12 og EB13 i aldersgruppene 2010-2015. Jentelagene våre stilte med flere lag på 
alle tre Jenteserie-arrangementene i sesongen. 
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POLITIATTESTER 
 
Norsk idrett har vedtatt at alle idrettslag plikter å innhente politiattest for personer som skal 
utføre oppgaver for laget, som innebærer et tillits- eller ansvarsforhold overfor mindreårige eller 
mennesker med utviklingshemming. Sverresborg Hoops har klare rutiner for kontroll med 
politiattester for alle relevante verv. Det innebærer: 

• Styret oppnevner en politiattestansvarlig. 13. april 2022 overtok Hugo de la Plaza 
ansvaret for dette etter Mathias Aarskog.  

• KlubbAdmin har i 2020 lagt inn en egen rubrikk for de som har forevist politiattest slik at 
det nå er enkelt å finne ut hvem som har dette i orden. 

• Rutiner for kontroll med politiattester er implementert. Status er at samtlige med 
relevante verv i klubben har levert attest. 

 
 

 

SPORTSLIG UTVALG 
 
Sesongen 2021/22 ble første sesong etter pandemien som gikk omtrent som normalt. Det ble 
noen restriksjoner i begynnelsen av året, men trening og kamper gikk stort sett som planlagt. 
Seriespillet ble gjennomført og det ble sluttspill i noen – men ikke alle aldersklasser. Vi deltok 
nok et år i alle aldersbestemte seriene i Region Midt – mange av årsklassene stiller vi med flere 
lag og er regionens dominerende klubb i seriespillet.  
 
Sammendrag av lagenes sportslige prestasjoner er listet under. 
 
 
Jenter 2010-2014 
Vårt yngste jentelag ble trent av Marthe Eide, med hjelp fra Mathias Aarskog og Guro Stene 
Samanns. De har hatt en trening pr. uke, pluss en ekstra trening sammen med de eldre jentene 
fram mot sommeren. I høst har de fått tilbud om å delta på to ekstra treninger sammen med J09. 
 
Laget har en større andel spillere født 2010, og noen få som er yngre. Treningene er preget av 
aldersforskjellen, og høsten 2022 ble laget delt slik at J10 spiller sammen med J09, og de yngste 
jentene får treninger tilpasset deres behov og nivå. 
 
Laget har vært med på tre Easy Basket-turneringer, tre på våren og to i høst. Enkelte spillere har 
spilt seriekamper i U13 sammen med J09, dette vurderes fra kamp til kamp og etter behov. Dette 
er en god utfordring til de ivrigste. De var også med på Jenteserien. I mai deltok laget på 
Ammerud Open i U12. Laget deltok også på klubbens Kick-Off 2022 i august med tre treninger 
på ei helg. Ved utgangen av 2022 består laget av 8 spillere. 
 
 
Jenter 2009-2010 
Laget ble trent av Keith Downing og Marthe Eide fram mot sommeren, og i august tok Marthe 
Eide over som hovedtrener og Guro Stene Samanns ble med som hjelpetrener. De har hatt tre 
treninger pr. uke, hvor en er felles med de yngre jentene. 
 
Laget har brukt treningene til å ivareta spillerne på et forholdsvis lite lag, med spillere fra flere 
skoler og deler av byen. Det har vært fokus på å knytte gruppen sammen og å bygge selvtillit og 
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samhold. 
 
I høst kom J10 opp til J09 og vi fikk en større treningsgruppe med svært ivrige jenter. De hadde 
to treninger pr. uke, og vi ser en svært stabil deltagelse på treninger og kamper. Laget har vært 
med på fem Easy Basket-turneringer, tre på våren og to i høst. Samtidig var de med i 
U13-serien, og deler av U14-serien. Dessverre ble U14 alt for tøft, og vi valgte å trekke 
laget. I høstsesongen spiller de igjen i U13-serien i tillegg til at laget deltar i en ny serie som 
kalles U15J. De deltok også på Jenteserien i vår. I mai spilte jentene i Ammerud Open i U13-
klassen. Laget deltok også på klubbens Kick-Off 2022 i august med fire treninger på ei helg. 
Ved utgangen av 2022 består laget av 17 spillere. 
 
 
Gutter 2011-2015 

Januar startet dårlig der nye covid-19 tiltak satte stopper for den første Easy Basket-helgen i 
2022. Laget fikk heldigvis deltatt på de resterende tre turneringene i februar, mars og april. 
Spillerne som var født i 2011 deltok i mai på Ammerud Open. Selv med litt mye rot fra 
arrangørens side ble det til slutt en fin sosial tur for spillere og foreldre. Sportslig ga dette 
mye bra læring til både spillerne og trener. Med stor økning i antall spillere i alle aldersklassene 
ble det besluttet før sommeren at G11-15 skulle deles opp i tre til 22/23 sesongen: G11, G12, og 
G13-15. 
 
G13-15 
Et relativt ferskt lag som startet opp i høst. Laget har kjørt en trening i uka på torsdager i 
Åsveihallen. Sammen med hovedtrener Johan Karlsen og hjelpetrener Einar Tostrup Basmo 
gikk laget fra å ha 2-4 medlemmer til 18 stk. i løpet av høsten. Laget stilte opp til begge Easy 
Basket-turneringene i høst med godt oppmøte. 
 
G12 
Det var totalt 8 medlemmer fra laget i 21/22-sesongen som ga grunnlaget for et rent 2012-lag til 
22/23. Med trener Johan Karlsen har laget hatt to treninger i uka på Sverresborg ungdomsskole 
og Åsveihallen. Laget vokser stadig og ligger ved årsskiftet på 16 medlemmer. Laget har deltatt 
på begge Easy Basket-turneringene i høst. 
 
G11 
Med 10 medlemmer på starten av 22/23 sesongen kjørte trener Johan Karlsen to treninger i 
uka. Laget vokste gradvis gjennom høsten og ligger nå på 17 medlemmer i slutten av 
året. Laget har deltatt på begge EB-turneringene arrangert i regionen. 
 
 
Gutter 2009-2010 
Laget ble trent fram til sommeren av Øyvind Hoff som hovedtrener og Corey Samanns som 

hjelpetrener. Hallvard T. Relling hadde en pause fra laget våren 2022, på grunn av et 

studieopphold i Tyskland. Laget har en svært aktiv og ivrig gruppe spillere, med store forskjeller 

i nivå og erfaring. Det er en utfordring for trenerne å tilrettelegge trening på grunn av det store 

antallet spillere på hver trening. Det er derimot et svært godt samhold i gruppen, og fint 

læringsmiljø for alle. 

 

Laget har hatt tre treninger pr. uke, men det ble tatt en avgjørelse om å ha delt gruppe på 

mandager og tirsdager, og samlet lag på onsdager. Dette ble en god løsning for både trenere og 

spillere. 

  

Fra høsten 2022 ble laget delt i G10 og G09. G10 har Hallvard T. Relling som hovedtrener og 
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Corey Samanns som hjelpetrener. G09 har Øyvind Hoff som hovedtrener og Corey Samanns som 

hjelpetrener. 

 

 
 

G09-10 deltok i U13-serien med to lag, og ett lag i U14-serien. U14-serien blir brukt som en 

utfordring til de aller ivrigste og mest erfarne spillerne. De har også vært med på fem Easy 

Basket-turneringer i U13, tre på våren og to på høsten (G2010). I høst spilte de med to lag i U14-

seriespill, samt et lag i U15.  

 

Laget har deltatt i to reisecuper i 2022. I mai deltok laget på Ammerud Open. De ble delt opp i 
tre lag, hvor det ene kjempet seg til bronse i U13. Kristijan Ninic ble uttatt på All Star-laget. I 
september deltok de med to lag i Bærum Open. Sverresborg Hoops 2 gikk til 1/8-finale i A-
sluttspillet, og Sverresborg Hoops 1 gikk til 1/8-finalen i B-sluttspillet. En flott innsats av 
spillere, trenere og foreldre. Treningsgruppene var med på klubbens Kick-Off 2022 med fire 
treninger for G10 og fem treninger for G09. 
 
 
Gutter 2007-2008 
Denne store treningsgruppen ble i vårsesongen trent av Åsmund Hiis Hauge med Stefan Relling 

som assistent. En spillergruppe som er en blanding av erfarne spillere og nybegynnere. Ved 

årsskiftet består laget av 17 G08-spillere og 17 G07-spillere. De har spilt med hele fire lag i 

seriespillet. I U14 vant G08-guttene alle 18 kampene. I U15-serien ble Molde for sterke i år og 

våre to lag endte på 2. og 7. plass. I U16-serien spilte de mot ett og to år eldre spillere, noe som 

er veldig lærerikt for de ivrigste spillerne. Her gjorde de nok sine beste kamper og viste at de har 

tatt store steg sportslig det siste året. 
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I april deltok laget i tradisjonsrike Hansa Cup i Bergen. Ett lag i G15 og ett i G14 endte med 
sterke prestasjoner i begge klassene. G08 tok seg hele veien til finalen der de møtte Gimle.  
Det ble dessverre for tøft i finalen, men guttene tar uansett med seg pokal, medaljer og en sterk  
2. plass hjem til Trondheim. I tillegg ble også Jakob Tangvold og Ian Ntagungira tatt ut til All 
Star-laget i G14-klassen. I G15 imponerte G07 med å ta seg helt til semifinale der det ble stopp 
mot suverene Ulriken.   
  
I høst har Marco San Martin kommet inn som assistenttrener, og laget har i tillegg tatt imot to 
ukrainske gutter på flukt fra krigen i hjemlandet. Både klubben og ikke minst laget har tatt 
oppgaven med å integrere disse to på alvor for å gi dem et trygt og godt miljø å være i. At det er 
to gutter på et høyt sportslig nivå er i tillegg veldig inspirerende for treningsgruppen.   
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I Bærum Open i september spilte treningsgruppen med to lag. G07-guttene ble coachet av Olivia 
Samanns. De startet med tre knappe tap i gruppespillet men de spilte stadig sterkere og gikk til 
finalen i B-sluttspillet etter seire mot Hop, Kjelsås og Halden. I finalen ble Asker for sterke. G08 
spilte i Hønefoss og hadde ingen problemer mot Ytrebygda, Kjelsås, Skien og EB-85 Hvit. 
Første jevne kamp var mot Bøler i kvartfinalen. De ble slått med tre poeng, og i semifinalen slo 
de Drammen med tre poeng. I finalen ble EB-85 Blå for sterke og vant klart. Men sølvmedaljer 
mot de beste lagene i landet er råsterkt!  
 
I november kvalifiserte laget seg til vårens U16NM under kvalifiseringsturneringen i 
Munkvollhallen. 
  
Mange av spillere fra laget har deltatt på regionens SPU-program og flere av spillerne er ivrige 
kampledere og aspirantdommere.  
 
 
Gutter 2006 
Treningsgruppen ledes av Thor Inge Øvermo med Bo Skarland Schønberg og Keith Downing 
som assistenter og har hatt tre treninger pr. uke i vår og to treninger i høstsesongen. I tillegg har 
4-5 spillere hatt treningstilbud hos Nidaros Jets. Dette har vært en stor treningsgruppe i flere år 
og vi har i et nytt år klart å beholde de fleste spillerne. Ved slutten av 2022 består gruppen av 14 
spillere. 
 
G06 deltok i U16- og U17-seriene i 2021-22-sesongen. I U16 gikk de gjennom serien ubeseiret. I 
en årsklasse opp møter de litt tøffere motstand men hevdet seg meget godt. Matching i U17-
serien var veldig viktig sportslig for laget – spesielt i forberedelsen til sesongmålet U16NM. Det 
ble ikke regionalt sluttspill denne sesongen.  
 

Sesongens store mål var U16NM i Hønefoss i april. Målsetningen var enn kvartfinale, men etter 
tap mot turneringsfavoritt Ullern og Lommedalen i puljespillet røk den sjansen. Et skuffende tap 
mot Kirkevoll og seier mot Sørsia betydde at guttene havnet på 11. plass i turneringen. 
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Resultater U16NM: 
Ullern – Sverresborg 98-60 
Sverresborg – Lommedalen 56-70 
Sverresborg – Kirkevoll 58-75 
Sørsia – Sverresborg 61-87  

Bærum Open i september er en svært viktig turnering der laget fikk bryne seg mot de beste 
lagene i landet. Vi stilte med 12 spillere og etter tap mot en av favorittene Sandvika og seier mot 
Haugesund var det klart for A-sluttspill. Der ble for andre år på rad Asker for sterke for oss. 
 
I sommer ble Sigurd Aro med på landslagssamlingene for U16 – men kom dessverre ikke 

troppen til Nordisk og EM. Fire av spillerne deltok i 3x3-turneringen på Trondheim Torg i juni 

der de vant i U19-klassen og kvalifiserte seg til NM-sluttspillet i Oslo – som de ikke fikk deltatt 

i. Mange av spillerne er kampledere og aspirantdommere og bidrar med dømming både i Easy 

Basket-turneringer og i seriespill. Flere av spillerne har også hatt sekretariatsoppgaver på BLNO-

kamper. 

 
 

Herrer junior 
Forrige sesong ble G05 og G04 slått sammen til én treningsgruppe. Gruppen blir omtalt som G19 
og/eller Herrer junior. Treningsgruppen trente på våren to ganger i uka, i tillegg til at G05 trente 
en ekstra trening i uka sammen med G06. I høst har laget hatt to treninger pr. uke. Frode 
Ramberg, Vegard Tøfte og Thor Inge Øvermo har alle trått til på trenersiden. 
  
Denne treningsgruppen har stilt med et rent G05-lag i U17-serien. Denne serien vant laget 
overbevisende med 12 seire av 12 mulige. I U19-serien stilte G04-gjengen med eget lag. Siden 
denne aldersklassen har blitt tynnere har de hatt noe støtte av G06-spillere for å kunne sikre at de 
stilte med nok spillere i kampene. G04-laget vant sin klasse overlegent med 16 seire av 16 
mulige. G05-laget stilte også i G19-klassen og fikk en strålende 2. plass med 11 seire. 
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Vårens store mål var U19NM i Asker i april. Våre 04/05-gutter fikk en tøff helg i Asker 
turnering med tre tap og en seier – og endte dermed på en 11. plass. I gruppespillet mot Oppsal 
og Skien ble historien noe lik. Jevn kamp fram til pause før det raknet i 3. og 4. periode til noe 
unødvendig store tap. Mot Bislet i første plasseringskamp ble det svært tøft der stort sett 
ingenting stemte. Bislet som knepent røyk ut etter to jevne kamper i gruppespillet hadde litt å 
revansjere og tok en klar seier. I siste kamp mot EB85 i kampen om 11. plass ble det endelig en 
seier. En kontrollert seier 100-79 ga en liten opptur på slutten av årets U19NM.  
  
Høstsesongen startet med Bærum Open. Vi stilte med to lag i U19-klassen der vi valgte å toppe 
det ene laget. Det første laget spilte i gruppe med Ullern og Skien. Dette ble en tøff gruppe og 
vårt lag endte som treer i gruppa og endte dermed i B-sluttspillet. Der ble det seier over 
Loddefjord 27-21 i kvartfinalen. I semifinalen ble det veldig jevnt mot Sandvika, men Sandvika 
vant til slutt 35-37. Det andre laget spilte mot Gimle og Høybråten i sin gruppe. Med seier 43-40 
mot Høybråten og tap 51-46 mot Gimle ble det andreplass i gruppa og en plass i A-sluttspillet. I 
1/8-finalen møtte de Kolbotn – en tøff motstander som vant 46-27. Kolbotn gikk helt til topps i 
turneringen.   
  
Den 11.-13. november spilte laget U19NM-kvalifisering i Region Vest i Bergen. Det ble en sterk 
start på U19NM-kvalifiseringen med seier 88-66 mot Ytrebygda. En god lagprestasjon der alle ti 
spillerne bidro godt. Gutta stilte med høy energi og spilte til tider veldig god og underholdende 
basketball. Gruppeseieren ble sikret da de slo Fyllingen 72-61 i neste kamp. Kvartfinalen mot 
Ulriken ble jevnspilt. Gutta hadde muligheten til å avgjøre det hele med et siste angrep fra 
baseline med to sekunder igjen på klokka. Men det ble dessverre tap 85-87. Dette betydde at 
semifinalen røyk og at Hoops-guttene måtte vinne sine to siste kamper for å komme til NM-
sluttspillet. Det startet med en god seier over Gimle. Den siste – og avgjørende – kampen i 
turneringen mot Tromsø svingte frem og tilbake og det var jevnt hele veien, men i siste periode 
var Tromsø mer treffsikre og dro fra og vant kampen med 11 poeng. Da var det lite trøst i at 
gutta hadde knust Ytrebygda, som vant turneringen, med 20 poeng.    
  
Flere spillere fra treningsgruppa trente også med Sverresborg Hoops Elite og deltok i seriespill i 
1M for dem. I sesongen 2022-2023 har fire spillere trent og spilt fast med Nidaros Jets i BLNO: 
Mats Bergsjordet, Tobias Øvermo, Jo Mathias Bjørnevog Ramberg og Iver Ingimundarson 
Krogstad.  
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DOMMERE 
 
Vi har i ved utgangen av 2022 følgende antall dommere: 
  

       2019 2020 2021 31. des 2022 
Kampledere 9  19 11 11 
Aspirantdommere 13 10   6 12 
Regiondommere 1 5   4 5 
Forbundsdommeraspiranter 0  0 0 0 
Forbundsdommere 1 1 1 0 
FIBA-dommere 0 0 0 1 
TOTALT 24 34 22 29 
 
Kamplederne har deltatt på regionens Easy Basket-arrangement. 14 av våre dommere har vært 
aktive i gjennomføring av regionens serieavvikling 2021/2022.  
 
Etter at vi mistet mange dommere i 2021 har vi jobbet med å få flere til å melde seg på 
kamplederkurs. Det har vi lyktes med og er snart tilbake på nivået fra 2020. Vi innførte i 2022 et 
bonussystem hvor dommerne fikk bonus på kr. 1000,- for hver 10. kamp de dømte fra kamp nr. 
20. Dette har blitt populært og mange har sett verdien av å dømme mange kamper. Fem dommere 
kvalifiserte til bonus og vi vil spesielt takke Robin Monstad som dømte hele 70 seriekamper i 
2021/2022. Hadde vi ikke hatt bonusordningen, hadde vi fått bot for manglende antall 
dommeroppdrag over 10 i forhold til antall lag i seriespill fra 14 år og oppover i sesongen 
2021/2022. 
 
Vi er veldig stolte av å ha fått en FIBA-dommer i Sverresborg Hoops i løpet av året. Alexander 
Reiertsen fikk i høsten 2021 lisens for å dømme internasjonalt de neste to sesongene. I januar 
deltok han som eneste norske dommer på tre dagers Referee Training i Hellas der den siste 
praktiske opplæringen ble gitt og i juli og august dømte han i U18-EM for jenter i Bulgaria og 
U16-EM for jenter i Montenegro.  

 
 
TRENERE 
 
Trenere sesongen 2021/2022: 
J10-15 Marthe Eide, Mathias Aarskog og Guro Stene Samanns 
J06-09 Marthe Eide og Keith Downing  
G11-15 Johan Karlsen og Oliver Øvermo  
G09-10 Hallvard T. Relling, Øyvind Hoff og Corey Samanns 
G07-08 Åsmund Hiis Hauge, Stefan Relling og Damien Appiah 
G06 Thor Inge Øvermo, Bo Skarland Schønberg og Keith Downing 
H jr. Frode Ramberg, Thor Inge Øvermo og Vegard Tøfte 
 
Trenere sesongen 2022/2023: 
J11-14 Marthe Eide og Guro Stene Samanns 
J09-10 Marthe Eide og Guro Stene Samanns 
G13-15 Johan Karlsen og Einar Tostrup Basmo 
G12  Johan Karlsen 
G11  Johan Karlsen 
G09 Øyvind Hoff og Corey Samanns 
G10 Hallvard T. Relling og Corey Samanns 
G07-08 Åsmund Hiis Hauge og Marco San Martin 
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G06 Thor Inge Øvermo, Bo Skarland Schønberg og Keith Downing 
H jr. Frode Ramberg, Thor Inge Øvermo og Vegard Tøfte 
 
 

 

ØKONOMI 
 
Regnskapet for 2022 viser et overskudd kr. 38 955,88, mot et budsjett på kr. 0,-.  
 
Vi så tidlig for oss at de ble overskudd da antall konserter sommeren 2022 tok seg opp etter to år 
med Covid-19. Vi fikk problemer med å få nok deltagere på dugnadene, men russegrupper med 
Hoops-spillere hjalp oss å fylle opp det antallet vi hadde lovet konsertarrangørene. Vi har også 
blitt flinke til å sette riktig egenandel på våre klubbcuper. 
  
Den økonomiske situasjonen for klubben er fremdeles god, og klubben har meget god likviditet, 
noe som gir god handlefrihet. Klubben har totalt kr. 701 054,94 på konto, hvorav kr. 96 223,45 
befinner seg på lagskontoer. 
 
Styret foreslår overfor årsmøtet at årets overskuddskudd på kr. 38 955,88 disponeres som følger:  
 
Avsatt til annen egenkapital: kr. 38 955,88.  
 
For øvrig vises det til regnskapet og Budsjett 2023 for mer utfyllende informasjon. 
 
 
 

DUGNAD 
 
I 2022 deltok vi sju konsertdugnader. Den første var DDE sin 30-års jubileumskonsert i 
Trondheim Spektrum den 26. mars. Her stilte vi med 27 personer som var vakter like foran 
scenen og ved inngangene og bidro med 136 arbeidstimer.   
  
Den 10.-11. juni stod vi i serveringen under NEON-festivalen. Her stilte vi med til sammen 43 
vakter over to dager og til sammen 383,5 arbeidstimer.   
 
Deretter gikk det slag i slag gjennom sommeren med Brad Paisley, Bjørk, Åge Aleksandersen 
(alle på Festningen) og Natt på Museet (Kurt Nilsen, Hellbillies og CC Cowboys) og Toto på 
Sverresborg. Til sammen bidro vi med 933,5 arbeidstimer og vi hadde til sammen 148 personer i 
sving på disse dugnadene. Vi klarte ikke selv å fylle alle vaktene vi hadde tatt på oss, men ved 
hjelp av Sverresborg Hoops Elite og russegrupper med Hoops-spillere ble alle vaktene fylt opp 
som lovet til arrangøren. Vi fikk inn totalt kr. 241 470,-. Hoops Elite bidro med kr. 29 617,50 og 
russegruppene med kr. 85 680,-. Klubbens inntekt ble derfor kr. 126 172,50. Stor takk til alle 
som deltok og en spesiell takk til alle de som deltok på flere av konsertene.  
 
Vi har hatt hallvakter i Åsveihallen i samarbeid med SIF Håndball. Første halvdel av året hadde 
vi hallvakter mandag–torsdag hver 7. uke. Siden uke 34 (sesongstart) har vi hatt helgevakter hver 
7. helg. Dette ga oss en inntekt på kr. 15 072. Vi samarbeider også praktisk med National-
kameratene som er den andre klubben som har hallvaktansvar i Åsveihallen. Samarbeidet mellom 
tilsynslagene gir oss også verdifull ekstra treningstid i helger og ferier. 
 
Vi har også i 2022 hjulpet Nidaros Jets med arrangement på hjemmekampene deres. Dugnaden 
består av rigging til kamp, billettsalg og sekretariat. 
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Klubben har også inntekter fra bingospill (Teknobingo) på kr. 84 678,22. Dette har vært et 
langvarig samarbeid og er våre mest lettjente penger. På Grasrotandelen til Norsk Tipping gikk 
vi fra 79 til 86 spillere og fikk inntekt på kr. 27 844,09.  
 
 
 

KOMMUNIKASJON 
 
Hjemmesiden er vår viktigste eksterne kommunikasjonskanal. Vi ser på hjemmesiden som et 
oppslagsverk for informasjon til nye medlemmer, foreldre, tillitsvalgte, spillere og andre som 
ønsker å vite om vår aktivitet. Ikke minst har den en viktig funksjon i rekrutteringsarbeidet. 
Hoops-shopen, der man kan kjøpe klubbproduktene våre, ligger også på nettsiden vår. Alle 
lagene våre har egne lagsider med oppdatert kontaktinformasjon. Vi har valgt å beholde 
nettsidene som ble utarbeidet for felles for SIF selv om Fotball og Håndball har laget egne sider. 
  
Klubben har sin egne Facebook-sider hvor det legges ut oppdateringer og bilder av det som skjer 
i klubben. Også dette året har vi live-streamet kamper, enten på de lukkede Facebook-gruppene 
våre eller åpent på vår YouTube-kanal. Vi har også Facebook-grupper for de tillitsvalgte og 
trenerne i klubben, som er ment for raske oppdateringer og beskjeder internt i klubben. 
  
Alle treningsgruppene våre har egne lukkede Facebook-grupper for spillere foreldre og trenere, 
hvor den daglige aktiviteten i lagene blir lagt ut. Dette er et medium spillere og foreldre kjenner –
og avtaler om treninger, kjøring til kamper og andre viktige beskjeder blir formidlet her. Disse 
sidene blir også mye brukt til å styrke det sosiale i lagene med resultatoppdateringer, bilder og 
live-streaming. Styret i Hoops har tilgang til alle disse gruppene og har på den måten god 
oversikt over aktiviteten i de ulike lagene. De fleste lagene benytter appen Spond for 
kommunikasjon innad i laget og enkelte lag benytter Messenger-grupper for kommunikasjon i 
lagene. 
 
For kampoppsett, resultater og liveoppdateringer fra kamper benyttes MinBasket-appen som er 
koblet mot NIF’s sentrale systemer. 
  
Mye av felles informasjon fra styret til medlemmene og til grupper av medlemmer gis også på  
e-post. 
 
 
 

ARRANGEMENT 
 
Easy Basket i Munkvollhallen 12.–13. februar 2022  

I løpet av to hele dager i Munkvollhallen arrangerte vi kamper i U10, U11, U12 og U13. Til 
sammen 31 lag deltok med ca. 200 spillere. Mange av disse spilte sin første turnering og det var 
mange spente og glade basketspillere å se i hallen. På lørdag morgen fikk vi gladnyheten fra 
regjeringen om at koronarestriksjonene ble opphevet – og det skapte en ekstra god stemning på 
tribunen! Lagene som spilte var rene jentelag, rene guttelag og mix-lag. Alle lagene fikk spilt to 
kamper. Deltakende klubber: Singsaker, Tiller, Midtbyen, Melhus, Utleira, Ranheim, Stjørdal og 
Sverresborg. Spesielt hyggelig var det å ta imot en splitter ny klubb, Melhus Badgers! 
Arrangørstaben med Helga Valør Wist i spissen sørget for god organisering i år også.  
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Liepaja 2022  
Det ble påbegynt et arbeid for å få til et Liepaja 2022. Både overnatting og halltid ble booket i 
Liepaja, Latvia. Da krigen i Ukraina brøt ut ble planen avlyst siden man på det tidspunktet ikke 
visste noe om hvordan krigen ville utvikle seg og om det kunne påvirke sikkerheten til våre 
ungdommer på treningsleir i Latvia. 
 

Kvalifisering U16NM Gutter 
Sverresborg Hoops arrangerte i november NBBF Region Midts kvalifisering til U16NM 2023. 
Turneringen ble spilt i Munkvollhallen 11.–13 november 2022 som gruppespill, der alle fire 
lagene møtte hverandre og de to beste på tabellen ble kvalifisert til NM. Hjemmelaget 
Sverresborg Hoops G07-08 var sammen med Molde favoritter i turneringen og kjempet mot 
Sørsia og Ranheim om sluttspillplassene. Det ble til slutt de to favorittene som kvalifiserte seg til 
NM i april 2023 på Hønefoss. Vi får i år – som i fjor –  konkludere med at det er imponerende å 
se at alle lagene tar nye steg og leverer god basket når ting står litt på spill. Det er tydelig å se at 
en slik turnering er med på å øke det sportslige nivået i Region Midt. Et godt arrangement er med 
på å underbygge dette. 
  
Resultat:  
Sverresborg – Sørsia 93-43  
Molde – Ranheim 75-47  
Sverresborg – Ranheim 93-40  
Molde Sørsia 88-72  
Sverresborg – Molde 66-61  
Sørsia – Ranheim 96-87  
 
 

 
 
 

REPRESENTASJON 
 
Følgende har deltatt på møter i regi av regionen: 
Mathias Aarskog, Guro Stene Samanns, Geir Schønberg, Bjørn Åge Bergsjordet, Hugo de la 
Plaza, Camilla Jensen og Vegard Tøfte. 
 
Følgende har deltatt på møter i regi av NBBF: Mathias Aarskog, Camilla Jensen, Guro Samanns, 
Marthe Eide og Bjørn Åge Bergsjordet. 
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Delegater NBBF Baskettinget 2022: Geir Schønberg og Mathias Aarskog (for NBBF Region 
Midt)  
 
Verv i NBBF Region Midt: 
Mathias Aarskog, styreleder (t.o.m. 07.10.22) 
Guro Stene Samanns, styremedlem 
Vegard Tøfte, medlem i kontrollkomiteen 
Alexander Reiertsen, medlem i dommerkomiteen 
 
Talentsamlinger og landslag 
Frode Ramberg var assisterende coach på GU16-landslaget.  
Sigurd Aro ble som én av 48 G06-spillere uttatt på nasjonal mellomsamling i februar. 
 
I tillegg har en rekke G06- og G07-spillere deltatt på regionale talentsamlinger gjennom 
sesongen, som er første steg i landslagssatsningen de neste sesongene. 
 
 
 
 
Trondheim, mars 2023 
 
Styret 


